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	For Pete Wentz and wife Ashlee Simpson-Wentz, the decision to give their son the middle name of Mowgli came down to a simple bear necessity. "The Jungle Book was something that me and Ashlee bonded over. It's a cool name," the father of Bronx Mowgli Wentz, born last week, told Ryan Seacrest on his radio Tuesday.

But while the Fall Out Boy bassist, 29, opened about why his son got the name of the rambunctious boy in the Disney cartoon classic, he still refused to reveal the reasoning behind the first name.
"We came up with the idea Bronx. We've been throwing [ideas] back and forth a while," he says. "It's kind of cool to just leave the narrative what it is. People are stoked or pissed or whatever. And you're like, you know what: I don't think anyone really has the real story." 

Pressed by Seacrest about whether the name, whose initials work out to BMW, was actually a joke, Wentz insisted: "No, no, no, it definitely is his name, but I don't think anybody knows what the real story is of why or how."

The new dad also gushes about Ashlee, 24, saying that she handled the birth better than he did.

"Right before she went into labor, I was like, 'Oh, my god, I think I'm having a heart attack,' " he says. "My heart started beating real fast. You see your wife is in all this pain. And I don't know what's happening right now. She took care of me and made sure I was okay and then went into labor. That's why she's a saint."


	Пит Венц и его супруга  Эшли Симпсон-Венц просто не могли не назвать своего сына Маугли. Бронкс Маугли Венц родился на прошлой неделе. Во вторник в эфире радио Райна Сикреста отец Маугли рассказал: «Для нас с Эшли «Книга Джунглей» - что-то вроде талисмана. Маугли – классное имя»

Однако, охотно рассказывая о том, почему его сын носит имя неугомонного мальчишки из диснеевского мультика, двадцатидевятилетний басист Fall Out Boy до сих пор отказывается раскрыть секрет первого имени.

«Мы долго думали и остановились на имени Бронкс. Без каких-либо причин на это. Не важно - нравится это кому-то или нет. Не думаю, что у каждого найдется реальная история происхождения своего имени».

Сикрест все-таки предположил, что Эшли и Пит на самом деле пошутили. Забавно ведь – инициалы имени складываются в BMW!  Но Пит не поддался: «Да нет же, его действительно так зовут. И я не думаю, что кто-то сможет сказать – почему так получилось».

Новоявленный папа также признался, что двадцатичетырехлетняя Эшли пережила роды гораздо легче, чем он сам.

«Когда у Эшли начались схватки, со мной чуть не случился сердечный приступ. Я видел как ей больно, не понимал, что происходит, думал – сердце выскочит из груди. Эшли успокоила меня, убедилась, что со мной все в порядке и только тогда пошла на роды. Она - святая».




